

Trevor Tombe is a Professor at the University of Calgary's Department of Economics and the Director of Fiscal and Economic Policy at The School of Public Policy. He received his Masters and PhD in Economics from the University of Toronto and undergraduate degree in finance from Simon Fraser University. His research explores a broad set of topics, from international trade to public finances to fiscal federalism. He has published in top economics journals, is co-author of the textbooks *Public Finance in Canada* and *Macroeconomics*, co-editor of the recent volume *Fiscal Federalism in Canada*, and is Co-Director of *Finances of the Nation*. In addition to his academic work, he actively advises various governments on a wide range of issues (currently a member of the Government of Canada Working Group on Productivity in the Public Sector; and previously a member of the Bank of Canada panel reviewing its pandemic response) and contributes to policy development and discussions through regular op-eds, articles, and media engagement.

Website: www.trevortombe.com

Email: ttombe@ucalgary.ca

Trevor Tombe est professeur au Département d'économie de l'Université de Calgary et directeur de la politique fiscale et économique à l'École de politique publique. Il a obtenu son doctorat en économie de l'Université de Toronto et son diplôme de premier cycle en finance de l'Université Simon Fraser. Ses recherches explorent un large éventail de sujets, allant du commerce international aux finances publiques en passant par le fédéralisme fiscal. Il a publié dans les meilleures revues d'économie, est co-auteur du manuel "Public Finance in Canada", co-auteur d'un nouveau manuel à paraître "Macroeconomics", co-éditeur du volume récent "Fiscal Federalism in Canada", et est directeur de Finances of the Nation. En plus de son travail académique, il conseille activement divers gouvernements sur une large gamme de questions et contribue au développement et aux discussions politiques par le biais de tribunes régulières, d'articles et d'engagements médiatiques.